
Pytanie 

Szanowny Panie,  

w jaki sposób zamierza Pan zrekompensować koszty, jakie ponoszą mieszkańcy zaopatrywani                 

w wodę z ujęcia w Drzonowie, które związane są z obowiązkowymi opłatami za wodę, która 

bardzo często nie spełnia norm jakości, a nawet skażona jest kałem i nie nadaje się do picia, 

mycia, prania itp. Czy przeprosi pan mieszkańców Radomi i Buchałowa za koszmar jaki 

przechodzą w okresie epidemii w związku z zakazem używania wody wodociągowej, podanym w 

komunikacie z dnia 19.03.2020 r. PPIS w Zielonej Górze?  

 

Odpowiedź:  

     Przepraszam wszystkich mieszkańców za niedogodności wynikające z braku przydatności do 
spożycia wody z wodociągu w Buchałowie i Radomi. Najszybciej jak to było możliwe 
zaopatrzyliśmy mieszkańców obydwu miejscowości w wodę pitną z beczkowozów oraz 
pojemników dostarczanych do wszystkich posesji. Dezynfekcji poddany został gminny wodociąg. 
Dostawy wody zapewniamy mieszkańcom do czasu usunięcia przyczyny skażenia wody. Podobnie 
jak Państwo oczekuję na wyniki z powtórnej analizy jakości wody, które to potwierdzą, że 
niezwłocznie podjęte działania naprawcze przyniosły efekty. 
     Modernizacja i rozbudowa Stacji Uzdatniania Wody i ujęcia wody w Drzonowie jest zadaniem 
priorytetowym i każdy z pracowników urzędu i ZUK dokłada wszelkich starań, aby ilość i jakość 
wody dostarczanej wszystkim odbiorcom była na jak najwyższym poziomie obecnie i w przyszłości. 
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